
Undervisningsudvalgsmøde 25/11-20

Tilstede: Anna, Caroline, Lene, Kristine og Maria

Fraværende: Trine og Isabel

Springning:

Jørgen  Malte  været  vikar  for  Anja  sidste  onsdag,  generel  tilfredshed efter  dette.  Jørgen kommer  igen  i

december. 

Egen springning efter Anja om onsdagen benyttes ikke, evt. mulighed for anden underviser.

Egenspring om søndagen har varierende tilslutning. 

Meningsmåling:

Der  tales  om spørgsmål  til  meningsmålingen  til  mødet.  Meningsmålingen  skal  afdække  medlemmernes

tilfredshed med undervisningstilbuddene i  rideklubben.  Både niveau og prismæssigt  i  spring og dressur.

Anna ser op oprettelse af meningsmåling og offentliggørelse af dette. Kristine følger op meningsmålingen og

ser på statistikken inden næste møde. 

Medlemsmøde:

Efter  meningsmålingen  planlægges  medlemsmøde,  så  interesser/behov  kan  afdækkes  inden  yderligere

arbejde i udvalget. Grundet Corona fastsættes dog endnu ikke dato for medlemsmødet, forhåbentlig kan dette

gøres ved næste møde. Der stiles mod at afholde medlemsmødet inden generalforsamling i februar. 

Velkomst til nye medlemmer:
Bestyrelsen udsender velkomstfolder/info til alle nye medlemmer ved indmeldelse, dog indtryk af at dette
ikke bliver læst/forstået, især ikke af de yngste nye medlemmer. Forslag om månedligt velkomstmøde af ca.
1  times  varighed,  hvor  der  bliver  sagt  pænt  velkommen  og  ordensregler  gennemgås.  Dette  skal  være
obligatorisk for førstegangs hesteejere/parter. 
Dette skal  ske  i  samarbejde  med bestyrelsen.  Evt.  med fast  program med slides/talk  sheet.  Mødet  kan
afholdes  af  en  fra  undervisningsudvalget  eller  et  bestyrelsesmedlem.  Maria  tager  det  med  til  næste
bestyrelsesmøde.

Fællesspisning  :  

Caroline  foreslår fællesspisning  om  onsdagen  i  forbindelse  med  springningen.  Dette  udskydes  dog  på

ubestemt tid grunder Corona.

Næste møde 5/1-21 kl. 19
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